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Närvarande: 
Jenny Westerin   Sammankallande 
Bernt Johansson Ledamot 
Mikael Lundblad  Ledamot 
Philip Lund  Adjungerad 
Mikael Norén  Miljösamordnare 
Fredrik Hansson Koordinator 
 
Ej närvarande: Max Larsson & Olle Bergman  
 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny Westerin öppnar mötet och hälsar alla välkomna till kvällens möte. 
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Finns publicerad på hemsidan,  https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-
forbundet 

 
4. EKONOMI 

Offerter till miljöforum 15-16 november har gåtts igenom och Scandic Arlanda blev 
utsedda. FH har bokat konferensen på uppdrag av MK. 
 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 
MK gick igenom arbetstavlan och uppdaterade slutdatum och vilka ansvariga för respektive 
projekt, utifrån vad som utförts senaste månaden. 
 
 

6. MILJÖ/HÅLLBARHETS UTBILDNING IUP 
Genomgång med Svensk Bilsport och mindre justeringar gjorda sen föregående möte. 
I den fortsatta processen så har vi bestämt att ha avstämningsmöten Svemo/Svensk 
Bilsport varje månad inför ordinarie möte med MK och detta fortsätter vi med till att det är 
klart. 
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
I slutet av varje månad publicerar vi aktuellt ämne inom hållbarhet på hemsidan, för april 
blir det projektet om innovativt naturvårdsprojekt, Arlandas Motorbana. 
Ett nytt webbinarium planeras att hållas under september. 
 
 

8. DISTRIKTEN - MK Teamsmöte 6 maj kl 20.00 
Inbjudan och en påminnelse till mötet har skickats ut av Mikael och en agenda har gjorts att 
gå igenom med deltagarna med, ex hur den nya miljörevisions blanketten har mottagits 
samt vad som hänt efter mötet i januari och vad vi sysslar med i nuläget, ex genomgång och 
uppdatering av utbildningar till IUP. 
 

https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-forbundet
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9. SKRIVELSER 
  
9.1 Tomelilla MK 
De har fått en del problem gällande deras avlopp på anläggningen. MK bidrar med 
råd och stöd mot kommunen. 
 
9.2 Anderstorp Racing Club 
Skrivelse från ARC gällande överklagan från miljööverdomstolen via Svensk 
Bilsport/Mikael Johansson med ett nytt yttrande från Svea Hovrätt gällande 
miljötillstånden för anläggningen. 
 

10. ÄRENDEN 
 

10.1 Miljöforum 2025 
Scandic Arlanda är nu bokat för konferensen den 15-16 november i Arlanda. 
MK har även bokat mötesrum för fredagen den 14 november. 
Mikael har tagit fram en mer detaljerad inbjudan så att de inbjudna kan se vad det kommer 
diskuteras om under forumet och vet vad man anmäler sitt deltagande till. 
 

10.2 Hållbarhetsstrategi 
Ny strategi för  2025-2035, ett första utkast utskickat för översyn och vi gick igenom detta 
och det ska göras klart när MK träffas den 15-16 maj. Därefter ska det skickas till styrelsen 
för beslut. 
 
10.3 Skrivelse till styrelsen 
MK skickar en skrivelse gällande namnbyte till hållbarhets kommittén till styrelsen att tas 
upp på junimötet. Skrivelsen innehåller även ny hållbarhetsstrategi och hur vi ska hantera 
gemensamma och nya policys ex ny inköpspolicy och förändringar inom resepolicy. 
 
10.5 Klimatpåverkan förbund 
Kartläggning av Svemo kansliets klimatpåverkan är ett pågående projekt samt även hur vi 
reser inom förbundet och hur vi bor när vi är ute på uppdrag. Mikael har påbörjat att 
kontakta sektionerna  i MX och Trackracing för att få reda på ex om hur samåkning till våra 
större event fungerar, typ VM i Uddevalla där vi skulle kunna ha ett frågeformulär till 
deltagarna och publiken att fylla i. 

 
10-6 PFAS? 
Örnsköldsviks kommun ska testa ev. förekomst av PFAS hos en klubb i Ö-vik. Detta 
via Sweco.? gäller en PFAS-undersökning som Länsstyrelsen i Västernorrland vill 
göra på en motoranläggning i Övik och verksamheten har både bil och motorcykel. 
Både SBF och Svemo berörs av detta. 
Det viktigaste här är att ha koll på dokumentation, både bakåt i tiden men också 
inför framtiden. 
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11. RAPPORTER 
11.1  Båtsport klimatberäkningar 
Mikael Lundblad ang Klimatberäkningar båttävling HT -24. 
Arbetet redovisades via en blankett och är nu klart. 

 
11.2  Brasilianska förbundet i FIM, Ganna  Dummont miljöadvokat i FIM 2 april 
Svemo genom Mikael  och Nils Ryrholm har har genomfört ett teamsmöte om att hjälpa 
förbundet med att göra en biologisk undersökning för att se vilka positiva effekter det kan ha. 
 
11.3 Styrelserapport 
Fredrik skriver återkommande rapporter till styrelsen inför dess styrelsemöten. 
 

11.4 RF nätverk Hållbarhet 
Mikael har satt samman en PPT som FH justerat inför presentationen om biologisk mångfald 
som skedde hos RF den 9 april, förbunden var imponerade av vad Svemo åstadkommit och 
ställde ett flertal frågor inom ämnet. Mikael var på plats o representerade Svensk Bilsport 
och kunde på så sett även svara på en mer detaljerade frågor.  
 
11.5 Svensk Bilsport på Svemo kansli 31 mars 
Svensk Bilsport Fredrik Rosendahl och Pär Karlsson har besökt Svemo. 
Det diskuterades om teknik, säkerhet och hållbarhet emellan förbunden och hur vi kan 
utveckla ett ännu bättre samarbete. 
 

11.6 UIM Båtsportens internationella förbund, tekniska avdelningen 10-13 april. 
Genomför UIM tekniska ett möte för att diskutera med andra båtförbund om hur man 
påverkar inom sina sporter för intresse politik inom hela EU. 
Mikael har deltagit på plats och bla diskuterades det om motorers miljöpåverkan utifrån var 
de är tillverkade och verksamma, vad skiljer sig mellan USA, Asien och Europa, 2 takt kontra 
4 takt med teknikutveckling samt även skillnaden i prisutveckling från 1980 talet fram tills 
idag. 
Klimatpåverkansmatrisen är även översatt till engelska för användning till andra länder. 
 
11.7 Egenkontrollprogram  
Mikael har tagit fram ett förslag på uppdaterat stöd för klubbar gällande 
egenkontrollprogram enligt Miljöbalken, bland annat med förslag på förbättrad 
riskbedömning. MK gick igenom detta under mötet och kommenterade en del, uppdatering 
klart till nästa möte. 
 

12. ÖVRIGA FRÅGOR  
 
13. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

 
Nästa möte blir fysiskt den 15-16 maj på kansliet i Norrköping med heldag på torsdagen och 
en halvdag på fredagen.  
 
Vid pennan   Justerare 

Fredrik Hansson   Jenny Westerin 
2025-05-18    Justerat via e-post 2025-05-18 


